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13 května, 2024

Běžecký závod v Holandsku musel být zrušen kvůli
mnoha kolapsům, které přehltily nemocnice

necenzurovanapravda.cz/2024/05/bezecky-zavod-v-holandsku-musel-byt-zrusen-kvuli-mnoha-kolapsum-ktere-
prehltily-nemocnice

V poslední době jsem zaznamenala i u nás několik podobných
závodů, na kterých bylo hlášeno více kolapsů než je obvyklé. V
dubnu, při nějakých 24 stupních v maximu, to svedli na přílišné
horko – a to přesto, že v minulosti se už běhalo za skutečných veder.

Ovšem situace, která nastala v holandském Leidenu, kde došlo
ohromnému počtu kolapsů za velmi podobných teplot (opět
zdůvodněno horkem), je skutečně bezprecedentní.

Záchranná služba byla v neděli upozorněna kvůli „vysokému počtu
nemocných“ na maratonu v Leidenu. Desetikilometrová trať byla v
neděli odpoledne zrušena.

Mnoho účastníků, kterým se udělalo nevolno, bylo převezeno do
dvou nedalekých nemocnic. V důsledku toho se staly přeplněnými a
nemohly přijímat lidi. Následně bylo rozhodnuto akci zrušit, protože
již nebylo možné zaručit bezpečnost.

„Velký počet“ lidí byl převezen do LUMC a nemocnice Alrijne. Pokud
víme, nikdo nezemřel.

Záchranné služby se již nedokázaly vypořádat s velkým počtem lidí,
kteří onemocněli.

„Tlak na sanitky, nemocnice a další záchranné služby byl příliš velký,
takže žádné jiné rozhodnutí nebylo možné. Bezpečnost a zdraví lidí
je na prvním místě,“ řekl starosta Peter van der Velden.

„Zdá se, že je to velmi špatné. Záchranné služby jsou v práci
všude,“ viděl reportér z Omroep West.
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Podle mluvčího se lidem kvůli údajnému „horku“ udělalo nevolno.
Toto prohlášení zvedá obočí.

„Můj manžel běhal maratony roky a sám byl často na těchto
závodech, ale já jsem to nikdy nezažila a ani když bylo 30 stupňů
nebo ještě tepleji! Takže?“ ptá se Maria.

Fred dodává: „Bože, jak je to možné? Před pěti lety (v roce 2019)
jsem běžel 10 km v ještě teplejších podmínkách a tehdy bylo jen pár
lidí, kteří odpadli kvůli nevolnosti.“

Ke své reakci přidal několik emotikonů injekcí.

Fotograf a kameraman Guus Schoonewille považuje za
pozoruhodné, že nebylo oznámeno, kolik lidí onemocnělo.

„Jinak by se mohlo stát, že to lidé začnou srovnávat s jinými
maratony za stejných povětrnostních podmínek. A pak skončí se
zlomkem tohoto čísla,“ poznamenává.

„Ale my se vracíme k předstírání, že se nic neděje!“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 16 Průměrně: 5]

 
 


